
Grundejerforeningen Gabelsparken 
 

 

Referat bestyrelsesmøde tirsdag den 11. juni 2019.  

 

Tilstede: Rasmus Ditlevsen  

 Flemming Bodilsen 

 Lars Ottesen 

 Andreas Knudsen 

 Bente Gjerlevsen 

  

 

Aktivitets- 

kalender:  Bestyrelsesmøde tirsdag d. 13. august 2019 hos Lars Ottesen, Gabelsparken 20. 

 Bestyrelsesmøde 8. oktober 2019 hos Bente Gjerlevsen, Gabelsparken 4. 

 

 

1. Godkendelse af referatet  

Referatet fra det ekstraordinære bestyrelsesmøde d. 16. maj 2019 blev godkendt.  

Kort orientering til Andreas Knudsen. 

 

2. Opfølgning af langsigtede projekter. 

a. Plan og budget for vedligeholdelse, plantning og fældning af træer 

Flemming Bodilsen og Bente Gjerlevsen er i gang med at udarbejde en langsigtet 

plan (8 – 10 år) for fældning, nyplantning og vedligehold af træerne i 

Gabelsparken.  

  

b. Revision/fornyelse af de to deklarationer. 

Det aftalte møde mellem Esbjerg Kommune, Rasmus Ditlevsen og Lars Ottesen d. 

23. maj, blev aflyst af Esbjerg Kommune.  

Der er aftalt et nyt møde 20. juni 2019. 

 

c. Græsslåning og fjernelse af græs og ukrudt på stier. 

Flemming Bodilsen kontakter Verner Ellegaard for slåning af græs omkring træer. 

 

3. Fjernelse af vildskud/0prydning 

Kenneth Møller, Vejrup har fjernet vildskud på træerne, samt nedsavet støttepæle. 

Senere på sommeren skal han fjerne flere støttepæle på træerne. 

 

4. Hjemmesiden 

Ejerskabet af domænet Gabelsparken.dk er endnu ikke overført til 

Grundejerforeningen Gabelsparken. Lars Ottesen kontakter Flemming Andersen. 

 



5. Økonomi 

Der kigges på budget for resten af 2019.  

Det aftales, at tilbud, givet af samarbejdspartnere, skal være specificeret ud, så det 

tydeligt fremgår, hvad der er indeholdende i tilbuddet.  

Tilbuddet skal vedlægges fakturaen.   

 

6. Forsikring 

Der er nu ændret i kontaktinfo, så Lars Ottesen har adgang til forsikringerne. 

Grundejerforeningen har en Hjertestarterforsikring og en Erhvervsforsikring hos Tryg.  

 

7. Bomme(Chikaner) 

Rasmus Ditlevsen har været i kontakt med Esbjerg Kommune vedr. chikanerne, som 

nogle steder står åbne. Problemet er, at de er bøjede, hvorfor de ikke kan skubbes på 

plads og låses.  Esbjerg Kommune kigger på sagen. 

 

Ang. bomme på stierne arbejdes der videre på sagen. 

 

8. Evt.  

 

Referent 

Bente Gjerlevsen 


